

Anna Christensen, Carl "Kalle" Persson, Johanna Larsson, Sven Nilsson och Gunnel Johansson deltog i mötet, som hölls digitalt.	Närvarande
Ordföranden Anna öppnade mötet.	§ 1 Mötet öppnas
Styrelsen beslöt att Godkänna föreslagen dagordning	§ 2 Dagordning
Föregående protokoll gicks igenom.	§ 3 Föregående protokoll
Rapporter Planeringsmöte 29 april Anna rapporterade att 13 personer deltog från Timmersdala, Utby, Mölnlycke, Borås och Glasberget. Inga fysiska träffar med många deltagare inplanerades. "Hajka med Scoutdistriktet - ensam eller i liten grupp" planerades till 22-23 maj, 18-19 juni, 17-18 juli, 20-21 augusti och 18-19 september Nästa planeringsmöte lördag 18 september. Hajka med distriktet Gunnel rapporterade. Två stycken "Hajka med scoutdistriktet" har genomförts, 23-24 april och 22-23 maj. Första hajken deltog 9 personer från tre kårer. Andra hajken deltog 2 personer från två kårer. Västra Klumpen senaste möte Sven rapporterade från mötet med scoutdistrikten i Västsverige. Equmenia och SALT var inte representerade. En gemensam mailgrupp ska skapas för Västra Klumpen. De flesta kårer planerar någon form av lägerverksamhet i sommar. Från Regionala utbildningsgruppen i Väst: Det finns 50 ackrediterade utbildare vår region. Kurskatalogen kommer att uppdateras i god tid inför hösten. Den 4-6 februari 2022 hålls en stor kurshelg i Västra regionen. LNFs årsmöte Anna rapporterade kort från LNFs årsmöte. Styrelsen beslöt att Notera rapporterna.	§ 4 Rapporter Planeringsmöte 29/4 Hajka med distriktet Västra Klumpen LNF årsmöte

<p>Nätverksmöten Nykterhetsrörelsen</p> <p>Anna och Gunnel rapporterade från två olika nätverk för Nykterhetsrörelsen. Nätverket i Skaraborg satsar i höst på Vit Jul och planerar då bl.a. att dela ut mjukisdockor, ”Peppisar”, till blåljuspersonal.</p> <p>Styrelsen beslöt att Notera rapporterna och diskutera Vit Jul-kampanjen vidare under punkt 6.</p>	<p>Nätverksmöten</p>
<p>Arbetssätt i styrelsen</p> <p>Styrelsen beslutade om följande arbetssätt</p> <ul style="list-style-type: none">• Mail ska läsas inom 2 dagar.• Frågor via mail ska besvaras inom 2 dagar. Om man inte svarar något så håller man med den person som har besvarat frågan.• Om svar önskas från en viss person - skriv tydligt vem frågan är ställd till.• Anna skapar en WhatsApp-grupp för att möjliggöra snabb kommunikation inom styrelsen, t.ex. under digitala möten.	<p>§ 5 Arbetssätt i styrelsen</p>
<p>Vit Jul-kampanj - Peppisar</p> <p>Se punkt 4 för bakgrund. Målsättningen är att blåljuspersonal i Västsveriges kommuner ska kunna dela ut mjuka dockor ”Peppisar” till barn de möter under julveckorna. Dockorna ser ut som pepparkaksgubbar.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Vårt scoutdistrikt bidrar med 100 Peppisar till Vit Jul kampanjen, ca. 7000 kr.	<p>§ 6 Vit Jul - Peppisar</p>
<p>Kurs-kurs helg IOGT-NTO</p> <p>Många olika sorters kurser planeras under en helg i november - troligen på Wendelsberg. Ekonomifrågor är inte helt utredda.</p> <p>Vill vårt distrikt bidra med en kurs och ingå i arbetsgruppen som förbereder helgen? Vill vårt distrikt sända deltagare till kurshelgen?</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Vårt distrikt kan inte vara med i arbetsgruppen detta år. pga. FM.• Vårt distrikt vill gärna ha information om kurserna för att sända till våra medlemmar.	<p>§ 7 Kurs-kurs helg</p>

<p>FM 2021</p> <p>Det blir ett fysiskt Förbundsmöte i Mölnlycke, enligt beslut av Förbundsstyrelsen. Om det finns restriktioner gällande Covid-19 kan det bli aktuellt att endast ombuden för delta på plats. Om läget är kritiskt blir det ett helt digitalt Förbundsmöte.</p> <p>Anna och Johanna rapporterade att FM-kommittén kommer att starta upp planeringsarbetet i mitten av juni. Planeringsgrupperna kommer att samarbeta via Teams.</p> <p>Styrelsen beslöt att Godkänna rapporten.</p>	<p>§ 8 FM 2021</p>
<p>Profilplagg</p> <p>Sven och Gunnel har sonderat vilka typer av profilplagg som kan vara aktuella för vårt distrikt.</p> <p>Distriktets tygmärke består av 6-7 olika kulörer. Kan det tryckas eller behöver det förenklas?</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Sven och Gunnel tar fram förslag på en regntålig jacka, en hoodie och en väst. Eventuellt även en T-shirt.• Sven besöker ett företag i Göteborg och tittar på kvalitén på några plagg. Han kollar även hur distriktsmärket kan appliceras på plaggen.• Förslagen på profilplagg ska sändas till styrelsen innan midsommar. Dvs. ett första utkast som DS får tycka till om.	<p>§ 9 Profilplagg</p>
<p>Hajka med scoutdistriktet</p> <p>Hajkerna har hittills lockat ett fåtal deltagare och DS hoppas på fler i fortsättningen.</p> <p>Styrelsen beslöt att Sven påminner och gör PR via distriktets Facebooksida, inför hajkerna 18 juni och 17 augusti.</p>	<p>§ 10 Hajker</p>
<p>Planeringsmöte 18 september</p> <p>Planeringsmötet för ledare hålls digitalt den 18 september på kvällen, i samband med den sista "Hajka med distriktet".</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Johanna och Anna ansvarar för mötet.• Deltagare i mötet kan begära ersättning för fika.• På nästa DS möte pratar vi mer om detta möte och formulerar den information som ska sändas ut innan.	<p>§ 11 Planeringsmöte 18/9</p>

<p>Districtets ekonomi</p> <p>Kassören Carl Persson rapporterade att det enda som hänt sedan föregående DS möte är att distriktet har betalat avtackningsgåvor - till avgående styrelseledamot och valberedningen.</p> <p>Styrelsen beslöt att Godkänna rapporten</p>	<p>§ 12 Ekonomi</p>
<p>Kontakter med kårer</p> <p>Gunnel rapporterade att hon varit i kontakt med Dals-Ed och Stora Levene och fått information om deras verksamhet och planer inför sommaren.</p> <p>Styrelsen beslöt att Kårfaddrarna ska prata med sina kårer innan midsommar – bl.a. om kårerna har lämpliga kandidater som kan passa som utbildare.</p>	<p>§ 13 Kårkontakter</p>
<p>Övriga frågor</p> <p>Carl rapporterade att han har bokat julbord för 40 personer den 12 december kl. 12.</p> <p>Styrelsen beslöt att Godkänna rapporten</p>	<p>§ 14 Övriga frågor</p>
<p>Nästa möte</p> <p>Nästa möte planerades till tisdag 29 juni kl. 19.00. Det blir ett digitalt möte.</p>	<p>§ 15 Nästa möte</p>
<p>Ordföranden Anna tackade för visat intresse och avslutade mötet.</p>	<p>§ 16 Mötet avslutas</p>

Skövde 2021-06-07

Gråbo 2021-06-16

Vid tangentbordet

Justerat av

Gunnel Johansson

Anna Christensen

Gunnel Johansson

Anna Christensen